



**Närvarande:**

Philip Karlsson, Ordförande	Elias Olsson, Näringsliv
Mike Persson, Festerichef	Jerry Sundin, SnOrdf
Jacob Samuelsson, Sekreterare	Alexander Lagerbielke, Rekrytering
Niklas Bohman, Vice SnOrdf	Erik Wetterin, Webb/Tryck/PR
Martin Sylvan, Kassör	Eric Karlsson, Revisor
Johannes Nilsson, Revisor	Magnus Karlsson, Inspektor

**00000 Mötets öppnande**

Ordförande förklarade mötet öppet klockan 18:15 i TP42.

**00001 Val av ordförande**

Mötet väljer sittande till ordförande.

**00010 Val av sekreterare**

Mötet väljer sittande till sekreterare.

**00011 Val av justeringsmän och tillika rösträknare**

Beslut tas att välja Elias Olsson och Alexander Lagerbielke till justeringsmän tillika rösträknare.

**00100 Adjungeringar**

Erik Karlsson och Johannes Nilsson.

**00101 Mötets behöriga utlysande**

Kallelse kom ut torsdagen den 2 september.  
Mötet beslutar mötet behörigt utlyst.

**00110 Fastställande av dagordning**

lägger till punkterna: sektionssponsor, Alumniansvarig, Namnbyte på mailadresser, FUM-helg, femmans fest, utskott, möten

**00111 Val av vice ordförande**

Beslut tas att välja Elias Olsson till vice ordförande.

**01000 Rapportering och meddelanden**

Phillip Karlsson:

Kontaktad av utbildningsansvarig på Lintek och diskuterat äskningar.

Elias Olsson:

Jobbat med EDGB, skrivit kontrakt men har inte fått tillbaka något. Texas instruments vill ändra tid på faktura. Atlas Copco kommer till EDGB, auto

PK JS EO AL  
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign  
*Mötesprotokoll 2014-09-03*

liv har dragit sig ur. Ericsson är klara som sektionssponsor, har gjort tacos till nolle-P.

Mike Persson:

Har jobbat med nolle-P, har haft möte angående overallsinvigning. Har kollat med vattentornet ang. sektionsskväll. Har börjat arbetet med femmans fest.

Jerry Sundin:

Har börjat planera möten bland annat ett med Scania. har gjort tacos till nolle-p

Jacob Samuelsson:

Har förberett dagens protokoll.

Alexander Lagerbielke:

Har blivit inbjuden till möte om mafu.

Niklas Bohman:

Har fått tillgång till snordf mailen och börjat med bildandet av studienämnden. har gjort tacos till nolle-p

Erik Wetterin:

Har fått frågor om hur bloggar av tobis Edström och Johan Eriksson ska komma upp, har gjort tacos till nolle-p, även andra sektionsskvällar

Martin Sylvan:

Har börjat jobbat med övergången av kassörsposten, även deltagit på andra sektionsskvällerna under nolle-p

#### **01001 Utvärdering av märkesbackesmålningen**

Vi borde inte ha lånat ut färg till PAFF då det gick åt mycket färg.

Vi borde ha köpt mer svart och vitt. Utskotten borde ansöka om anslag till färg då det blev svårt eftersom vi inte visste hur mycket som behövdes. Till nästa år ska utskott ansöka om färg.

#### **01010 Utvärdering av Nolle-p**

Vi beräknade fel till grönsakerna så det fick handlas en extra gång, det köptes lite för mycket köttfärs men det var uppskattat. Andra sektionsskvällerna gick bra det hade köpt saft och chips. Vi hade även köpt 20 backar till häfvet, men det gick inte så bra som hoppats. Styrelsen ser det som en sammanhållningsmotivation till att fortsätta köpa dricka till häfvlaget. Det borde ha varit tydligare vilken fadder som ansvarar.

#### **01011 Äskningar**

Äskningar skickades in i sommar men alla har blivit avslagna på samtliga punkter då EF-nämnden inte samarbetar med Lintek. Enligt Linteks riktlinjer skulle vi inte fått för ed-tröjor, saft eller smörgåstårter. Vi får skicka in en ny ansökan till EF-nämnden (Svante och Torun), Jerry tar ansvar för äskningar till EDGB.

#### **01100 Sektions pub**

Förslag på sektionspub nästa vecka lades fram, vi kommer även att sälja overaller då. Beslut om sektionspub onsdagen 10/9 kl 19-01, Mike bokar.

PK JS EO AL  
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign  
*Mötesprotokoll 2014-09-03*

Wetterin sprider info, Jacob mailar ut. Sällskapsspel tas med, de finns i sektionensrummet.

#### **01101 Styrelseskjortor**

beslut på slips till skjorta togs dock har kassör vetobeslut om det skulle bli för stor utgift, ordförande får ansvar för slipsar. Det är budgeterat 3 tusen men det blir dyrare i år då vi har en ny sektionssponsor. Wetterin kollar upp tryck. Vi köper skjortorna 4/9 kl 11.00.

#### **01110 sektionssponsor**

Ericsson har tackat ja till att vara sektionssponsor, de kommer att vara guldspansor på EDGB, de vill ha ett möte med näringsliv, festeristchef samt webb/PR för att diskutera framtida samarbete. Sektionen får 15 tusen samt 10 tusen till EDGB och 10 till LOGIN. Det som är lovat är möjlighet till sektionsskvällar, föreläsningar, mailutskick samt guldspansor för EDGB och LOGIN. De vill få 90 dagar för fakturan. Beslut tas för att näringsliv, ordförande och kassör skriver ett avtal.

#### **01111 Alumniansvarig**

Beslut tas att Carl Westman är alumniansvarig i ett alumniutskott., Vi bjuder in honom till nästa möte.

#### **10000 Namnbyte mailadresser**

Wetterin tar ansvar för ändra information på mailadresserna.

#### **10001 FUM-helg**

Nu i helgen är det FUM-helg men ordförande kan inte, vice ordförande kommer inte att kunna delta. Det kommer inte komma någon representant från ED.

#### **10010 Femmans fest**

Sektionsstyrelserna för civilingenjörprogrammen har en fest som 3cant anordnar för studenter som ska gå ut. Beslut om att sponsra 150 kr per sittande ED-Student. Ordförande får hålla tal.

#### **10011 Utskott**

Rekryterings utskott borde startas för, Gymnasiemässor och hjälp med hemmissonering.

Monterutskottet borde få sätta upp bland annat Kretsn:s glasögon. Kim kanske kan få bli ansvarig för monterutskotten

Art kommer att kontaktas angående fotoutskottet.

Det kan vara bra att presentera oss och utskotten under sektionsskvällen. Och bjuda in ansvariga till något möte ibland.

#### **10100 Overaller till ettan samt invigning**

Overallsinvigning tillsammans med andra sektioner är på gång men inte bestämt än, tjejföreningarna kanske kan hjälpa till. Overallerna kommer att kosta 450 för

PK JS EO AL  
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign  
*Mötesprotokoll 2014-09-03*

sektionsmedlemmar och 500 för övriga. Overallerna kommer att säljas på sektionspuben.

#### **10101 Möten**

Lunchmöten varje måndag samt styrelsemöte minst en gång i månaden, Phillip tar ansvar för sal.

#### **10110 Övriga frågor**

Jacob pratar med kim angående mailutskick för eon samt om monterutskottet

Pluggstuga, lite förslag för att förändra från tidigare år. Bland annat att ha mindre pass. Vi kommer att behålla pluggstugan men hur ofta är inte bestämt. Vi måste skriva en sponsoransökan för kaffe. Vi borde pusha äldre studenter som kan komma och hjälpa. Vi borde bjuda in lärare till pluggstugan. Förslag att ordna pluggstugeutskott.

Wetterin ska få pengar till sitt PayEx konto för utskrifter.

Kick off för styrelsen, ordförande och kassör kollar upp förslag.

ED-hoodies väntar vi med.

#### **10111 Nästa möte**

Vi borde ta upp hem missionering på nästa möte

Vi ska börja fundera på mål både individuellt och för alla.

Vi ska börja kolla på höstmötet.

Nästa möte 8/9 kl 12

#### **11000 Mötets avslutande**

Ordförande avslutar mötet klockan 20.52.

\_\_\_\_\_  
X, Ordförande

\_\_\_\_\_  
X, Sekreterare

\_\_\_\_\_  
X, Justeringsperson

\_\_\_\_\_  
X, Justeringsperson

PK JS EO AL  
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)